

GFMD Summit  
Marrakech du 5-7 Décembre 2018  
&  
GCM International Conference  
Marrakech 10-11 Décembre 2018

Royal Air Maroc a le plaisir de vous informer que tous les participants à un des deux événements en objet (ou les deux) auront droit à des tarifs corporates avantageux en s'adressant :

- à l'agence Carlson Wagonlit Travel ONUG via l'adresse suivante : [unog.ch@contactcwt.com](mailto:unog.ch@contactcwt.com) si le/la participant(e) est invité(e) par une agence ONUisienne;
- ou à l'agence Carlson Wagonlit Travel du BIT à l'adresse suivante : [iloleisure@carlsonwagonlit.ch](mailto:iloleisure@carlsonwagonlit.ch) si le/la participant(e) n'est pas invité(e) par une agence ONUisienne.

Ces tarifs s'appliquent au départ de Genève ou de Zürich vers Casablanca ou Marrakech (via Casablanca), en classe économique ou Business Class.

Royal Air Maroc

Global Forum on Migration and Development Summit  
Marrakech 5-7 of December 2018  
&  
GCM International Conference  
Marrakech 10-11 of December 2018

Royal Air Maroc is pleased to inform that all participants in one of these two events (or both) will be entitled to advantageous corporate rates by contacting :

- to the UNOG Carlson Wagonlit Travel Agency via the following address: [unog.ch@contactcwt.com](mailto:unog.ch@contactcwt.com) if the participant is invited by an UN agency;
- or to the Carlson Wagonlit Travel Agency of the ILO at the following address: [iloleisure@carlsonwagonlit.ch](mailto:iloleisure@carlsonwagonlit.ch) if the participant is not officially invited by a UN agency.

These rates apply from Geneva or Zürich to Casablanca or Marrakech (via Casablanca), economy class or Business Class.

Royal Air Maroc